

*Referat af bestyrelsesmøde d. 28. juli 2024.*

**Fremmødte:** Formand Helle Vithardt, Bestyrelsesmedlem Mathilde Birk Hansen, Bestyrelsesmedlem Anita Enkebøl, Bestyrelsesmedlem Carsten Linderholm, Bestyrelsesmedlem Thomas Grundah, 1. suppleant Johnny Hansen, 2. suppleant Dawn Benjamin.

**Fraværende:** Næstformand Maiken Gylche, Kasser Henning Jørgensen,

**Ordstyrer:** Helle Vithardt

**Referent:** Thomas Grundahl

## **Velkomst ved Formanden Helle Vithardt**

### **Gennemgang af ordinær dagsorden**

1. Valg af ordstyrer og referent.
2. Godkendelse af referat fra sidst.
3. Sager fra mailen, foreningsmobil, FB
4. Grønne områder
5. Nyt fra HB-mødet / Noget til HB-mødet
6. Økonomi.
7. Sociale arrangementer.
8. Kalender.
9. Generalforsamlingen/Budgetmøde.
10. Opfølgning på individuelle opgaver.
11. Bordet rundt.

### **Valg af ordstyrer og referent.**

Valgt

### **Godkendelse af referat fra sidst.**

Godkendt og lagt på hjemmesiden.

### **Sager fra mailen, foreningsmobil, Facebook**

- Mail vedr. en situation hvor en Fransk Bulldog havde løbet ud af en have og gøet af en anden hund og ejer. Mailen kommer fra ejeren af den Franske Bulldog, der ville høre hvordan de skulle håndtere situationen. Da situationen er anderledes omtalt på Facebook, end der er omtalt en Amstaff har overfaldet og der ikke forelægger en anmeldelse, går bestyrelsen ikke ind i sagen.
- Vi har fået en henvendelse om, at der er væltet et træ ned i åen ved kærlighedsstien mod Fløng. Det er meldt til GrønVækst.

### **Grønne områder**

Intet at berette

### **Nyt fra HB-mødet / Noget til HB-mødet**

- Thomas har været til et ekstraordinært møde i HB, vedr. sag om uoverensstemmelser og sprøjt af 'Round-Up' i ansigtet på et andet medlem. Vedkommende bliver indstillet til eksklusion.
- Bestyrelsesmedlem sætter hus til salg, og træder ud af bestyrelsen når huset er solgt.
- Thomas har udformet et forslag / udkast til HB vedr. mulighed for EL-ladere ved foreningshuset.

### **Økonomi.**

Intet at berette

### **Sociale arrangementer.**

- Banko og Sommerfest er et af de kommende arrangementer. Det er meldt ud på hjemmesiden, Facebook og i udslags skabene. Vi håber på et godt fremmøde.
- Alkoholbevilling bestilles til sommerfesten.

### **Kalender**

Intet at berette

### **Generalforsamlingen/Budgetmøde.**

Intet at berette

### **Opfølgning på individuelle opgaver.**

- Som tidligere aftalt skal vi have lagt minigolfbanerne på et stabilt lag. Helle og Dawn optegner en plan for banerne.

### **Bordet rundt**

- Henning: Ikke til stede
- Mathilde: ia
- Carsten: ia
- Johny: ia
- Maiken: Ikke til stede
- Anita: ia
- Thomas: ia
- Helle: Vi har fået en henvendelse om, at der er et hvepsebo i enden af foreningshuset. Vi bestiller en professionel til at løse opgaven.
- Dawn: ia

**Næste bestyrelsesmøde den 25. august 2024.**